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ACTA CONSELL DE BARRI DE MIRA-SOL 

Sessió ordinària 04/02/2021 

 

Data: 04 de febrer 2021 

Hora: 19:53 h 

Lloc: Sessió per videoconferència 

 

Assistents 

Presidenta: Pilar Gorina  

Vicepresident: Albert Foz 

 

Representants dels grups municipals 

Carme Aznarez,  vocal ERC-MES 
Joan Puigdomènech , vocal JuntsxSant Cugat 
José Miguel García, vocal C’s 
          

Representants de les entitats 

Juan Ángel de la Peña, vocal  Mira-sol Teatre        
Magalí Robin,  vocal Associació  de Can Cabassa i Mas Gener     
Clara Barbany, AFA IE Catalunya 
Pep Ordóñez, DXoc Teatre 
Xavier Barbany, AAVV Sant Joan de Mira-sol       
 
En representació de l’Ajuntament 

Marco Simarro, regidor de Participació i Acció als Barris 
Marina Casals, sotsdirectora de Participació Ciutadana i Acció als Barris 
Albert Mallol, tècnic de Participació Ciutadana  
 

Persones no vocals del consell 

Ferran Blanch  
 

 
Ordre del dia 04/02/2021 

1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Informació de la presidència 

3. Torn obert 

4. Ajuts i suport per fer front a la pandèmia per persones i entitats 

5. Pressupostos Participatius de Mira-sol 2020-21. Projectes a votació 

6. Informació del Consell de Ciutat i grups de treball de Consell de Barri 

7. Precs i preguntes 

 

Desenvolupament de la sessió 

 
Es pot consultar la gravació i la documentació de la sessió al següent enllaç: 
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https://decidim.santcugat.cat/assemblies/mira-sol/f/94/meetings/285  
 
 

 

1.-Aprovació de l’acta anterior. 

L’acta anterior es dona per aprovada per assentiment.  
 

 

2. Informació de la presidència. 

 

La presidenta del Consell de Barri de Mira-sol obre la sessió i dona la benvinguda amb bons desitjos per tothom,  
agraeix la feina de comunicació dels vocals.  
 
Comença responent a totes les preguntes anteriors,  
 

- Pista Mas Gener:  Hi ha  previst contractar un estudi de viabilitat i possibles alternatives. Es  farà arribar 
a l’ACA quan estigui fet. Es realitzaran millores a la pista i entorn amb tota seguretat. 
  

- Pantalles AP7:  Estan esperant resposta de la Delegació del Govern. Foment farà un pla de pantalles. 
S’informarà.  
 

- Maria Can Rabella: Les obres ja han començat. El programa funcional ja està fet. Aquest centre passarà 
a ser un centre de emprenedoria que provisionalment estarà en el Mira-sol Centre a uns baixos de 
Promusa. Es pot explicar en un proper grup de treball.  
 

- Ampliació pati escola Turó de Can Mates:  Aquest projecte s’ha aprovat al gener de 2021. Es vol canviar 
el planejament per ajuntar l’escola amb el solar del costat (reservat per centre d’Educació especial)  en 
un mateix espai, d’aquesta manera es pot fer una tanca i ampliar el pati de l’escola de manera segura, 
amb una tanca. Actualment ocupen via pública sense tanca . S’ha fet una explicació a l’escola i es farà 
al Consell de Barri.  
 

- Problema sortida de fum de locals plaça Doctor Pila: S’ha solucionat els problemes de fums i olors i 
s’han assegurat que no hi ha filtracions. Els dos locals compleixen la normativa.  
 

- Molèsties per soroll a la plaça Doctor Pila: S’ha de seguir treballant amb aquest tema, hi ha una 
proposta als pressupostos participatius. Si la proposta tira endavant, es podrà fer alguna actuació,  
sinó s’haurà d’estudiar una solució. 
 

- Estat projecte col·locació de plaques solars fotovoltaiques a Casal i Biblioteca:  Hi ha el suport d’una 
becari per accelerar aquest tema. S’ha anat fent a diversos punts de la ciutat però encara en falten uns 
quants. 
 

- Reparació sot de l’ avinguda Països Catalans davant Boehringer:  Es va anar fent reparacions petites 
però ara el desnivell  ja no es pot arreglar.  Si no es fa un canvi més estructural de la zona, s’ha de 
redactar un projecte per poder intervenir amb major envergadura.  
 

- Circuit de cotxes de ràdiocontrol de  Mas Gener:  S’ha tingut una reunió amb el grup de veïns que 
l’utilitzen i s’ha fet visita amb regidors. No és el  lloc  més adequat perquè no tot és  terreny municipal. 
S’ha detectat que es una activitat sana i agradable, vénen famílies i s’ha d’ajudar a protegir aquesta 
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activitat. S’està pensant si se’ls pot oferir un altre espai o que puguin compartir espai amb una altra 
entitat, per resoldre el tema perquè no es perdi aquesta activitat.  
 

- Urbanització de l’Av. Del Baixador:. Estan pendents de l’ EMD expliqui com està. Es va avançant a poc a 
poc. 
 

- Rambla de Baixador:  Hi ha una proposta del Pressupostos participatius de millora.  
 

- Carnestoltes: Des de Cultura i el Casal s’estan mirant opcions per si es pot fer alguna activitat 
presencial, però amb les actuals restriccions es fa difícil. Segurament es farà online.  

 

 

3. Torn obert. 

La presidenta Pilar Gorina obre la torn de paraula. 

 

- El Sr. Xavier Barbany de AAVV Sant Joan de Mira-sol, comenta sobre les pantalles de l’AP-7 que els 

terrenys estan pendent d’ expropiacions, necessàries abans de fer cap acció. Demana saber com estan. 

La Sra. Pilar Gorina respon que al juliol ja es va fer una reunió amb delegació del Govern i ara  s’ha 

reprès . Parlarà amb Territori sobre les expropiacions. 

- També pregunta, si és mantenen les dates previstes pel maig 2023 per la piscina de Mira-sol i si s’ha 

iniciat o fet la licitació de l’obra. Entén que sobre la torre d’alta tensió no hi ha més comentaris.  

- Sr. Barbany demana com està el conreu dels terrenys propers a l’aparcament de Can Cabassa. La Sra. 

Pilar Gorina respon que fins que no hi hagin els 3  terrenys disponibles no es pot fer res.  

- Sr. Barbany demana si ja hi ha dates per la segona fase naturalització de les riera de Can Cabassa i en 

quina fase està el projecte del cobriment del Torrent Sorigué.  La Sr. Pilar Gorina respon, que la segona 

fase no trigarà a començar i el cobriment del Torrent Sorigué  quan comenci la segona fase de la riera 

Can Cabassa, es començaran a fer les gestions. No es pot començar pel cobriment, serà la fase final.   

- Sr. Barbany pregunta si s’estan preparant ja les marquesines antigues. La Sra. Pilar Gorina, respon que 

Serveis Urbans ha de donar resposta a moltes coses a la ciutat i les marquesines  arribaran en el 

moment que es puguin fer.   

- La Sra. Pilar Gorina afegeix que els grups de treballs s’ha fet tots abans del Consell de Barri i el tècnics 

van contestar a la majoria d’aquestes qüestions. Es va al darrera de tots els temes.   

- El Sr. Ferran Blanch veí de Mira-sol, parla en nom dels veïns del carrer Osca i carrer Saragossa afectats 

per l’espai de socialització de gossos del camí de Sant Cugat al Papiol. Posa en antecedent el problema. 

Comenta que no es va fer un estudi ben fet ni consulta amb els veïns, sense porta-ho a informació 

pública ni fer un període d’al·legacions. L’espai està enganxat als murs dels habitatges i es crea 

contaminació acústica, males olors, i mosques. Creuen que és pot crear un problema de salut publica 

per la concentració de gossos en  un espai tant petit, s’elimina la gespa i fa que la sorra bruta entri a les 

cases. Demana per què l’espai per gossos projectat a Mas Gener està lluny de les cases i en el cas del 

camí de Sant Cugat al Papiol no és així. L’opció que proposa l’Ajuntament no els hi sembla bé, ja que 

només planteja separar l’espai 4 metres de les cases i  així  diuen que continuaran tenint molèsties. Diu 

que actualment l’espai està en desús gràcies a la solidaritat del veïns. S’ha posat un recurs ja que la 

ubicació és irracional i equivocada. Encara no està resolt el recurs al Síndic perquè considera que hi va 

haver una mala interpretació. El Síndic va demanar reubicar l’espai i l’Ajuntament ha dit que s’ha de 

modificar.  
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El regidor Sr. Marco Simarro explica que l’administració ha de vetllar pels interessos del conjunt de la 

ciutadania. Recorda que aquest espai és resultat d’una demanda que surt d’un procés participatiu, i 

alhora l’Ajuntament ha rebut demandes que l’ espai es pugui tornar a fer servir.  Creiem que s’ha fet  

una proposta alternativa que podia ser útil per donar sortida al problema. S’entén que el Síndic dona 

el vist i plau a la proposta de modificació  ja que se li va donar tota la informació i la coneix. Si el Síndic 

diu que està malament, ja ho veurem. Amb la modificació prevista hi ha una memòria valorada pendent 

d’informació pública i s’ha obert un període d’al·legacions.  

- El Sr. Ferran Blanch respon que han presentat un recurs sobre aquesta modificació i volen que es 

traslladi a un altre espai lluny de les cases. S’ha proposat el parc del Trenet, però l’Ajuntament no ho 

ha acceptat perquè  hi ha un parc infantil a prop, però aquesta parc està a 40 metres. El Sr. Marco 

Simarro conclou el tema, l’Ajuntament ha de gestionar l’espai públic i s’ha de valorar en criteris 

universals. El fet que intervingui un tercer agent com es el cas del Síndic pot ajudar a trobar una solució. 

- El Sr. José Miguel García pregunta  si al Casal de Cultura es donen classes. La presidenta respon, que hi 

ha dos tipus de classes i 3 programes d’inserció social que comparteix espai amb INS FP Sant Cugat i ja 

fa molts anys que funciona. Aquest any s’ha afegit per la COVID per tema d’espai, el curs d’ESO de 

l’institut Escola Catalunya que  ha començat aquest curs amb 2 grups, que hi van als matins i alguna 

tarda.  Arran d’això s’ha millorat molt la xarxa d’internet. No s’hi fan altres activitats.  

- El Sr. José Miguel García també vol saber quan estarà en marxa el proper número de la revista Som 

Mira-sol. El número de desembre es va fer sense la participació dels vocals de Mira-sol, demana si hi 

participaran els vocals.  

- Sr. Marco Simarro diu que el proper número, que està a punt d’arribar a les cases, serà sobre els 

Pressupostos participatius  de barri, per explicar les propostes i com es podrà votar. La propera revista 

no hi ha previsió sobre quan sortirà. Sra. Pilar Gorina afegeix que es recull la proposta de que es pugui 

tornar a la normalitat. 

- Sr.  José Miguel García opina que separar l’espai de gossos quatre metres de les cases no és la solució. 

- Considera que tot el Consell de Barri s’hauria d’implicar a buscar una proposta que tingui el màxim de 

consens. 

- El Sr. Xavier Barbany proposa que hi hagi una mediació entre els veïns i l’Ajuntament pel tema de l’espai 

de socialització de gossos.  

 

 

4. Ajuts i suport per fer front a la pandèmia per persones i entitats. 

El  regidor de Participació i Acció als Barris Marco Simarro, explica els ajuts i suport per fer front a la pandèmia 
per persones i entitats. Es una informació pública, però es important compartir-la perquè arribi a tothom.  
 

- Drets socials: 
o Reforç atenció domiciliaria 
o Àpats a domicili 
o Cistelles a domicili 
o Ajuts directes a famílies 
o Serveis de teleassistència a partir de 65 anys 
o Punt d’acompanyament digital  https://www.santcugat.cat/avis/servei-acompanyament-

digital  
- Habitatge: 

o Ajuts pagament de lloguer per a famílies amb situació de vulnerabilitat econòmica i social 
https://www.promusa.cat/ajut-covid19/  

o Punts d’atenció a la mediació al lloguer de petits propietaris 
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- Entitats: 
o Ajuts entitats socials, culturals i esportives  

- Joventut:  
o Assessoria per joves i familiar 

- Educació: 
o Ajuts a l’escolaritat 
o Subvencions a escoles bressol i de música privades reconegudes 
o Connectivitat d’alumnes 
o Equipaments informàtics a famílies vulnerables amb l’ONG Labdoo 
o Subvencions adreçades a les empreses que gestionen menjadors a les escoles públiques 

- Ocupació: 
o Servei assessorament en recerca de feina 
o Assessorament jurídic-laboral 

https://santcugatfeina.cat/  
 

 

5. Pressupostos Participatius de Mira-sol 2020-21. Projectes a votació. 

El regidor de Participació i Barris, Marco Simarro presenta el seguiment dels pressupostos participatius de barri 

d’aquesta edició. Comenta que ja s’ha fet la selecció de propostes a votació, com a resultat dels tallers de debat. 

El programa està dividit en 12 línies estratègiques repartides en els 3 àmbits (Persones, Ciutat i Planeta). Han 

sortit un total de 33 propostes. Es garanteix un projecte  de fins a 50.000€ d’inversió. Les votacions es faran del 

22 de febrer al 31 de març de 2021. S’enviarà una revista als domicilis amb informació de les votacions. 

 

La sotsdirectora de Participació Ciutadana i Acció als Barris, Marina Casals, explica totes les propostes que van 

a votació  són fruït del Consell extraordinari que es va fer a la tardor i dels projectes que s’ha anat presentant 

per part del veïnat.  

 

Un cop escollits els projectes guanyadors, està previst crear unes comissions de seguiment per cada un dels 

eixos (Persones, Ciutat i Planeta) i vetllar per cadascun d’aquests projectes que surtin elegits, sense perdre de 

vista les necessitats sorgides al programa de barri. Les propostes que aniran a votació són les següents:  

 

- PERSONES – 1.1 Millorar els equipaments del barri: 

o Rocòdrom d’escalada al pati del Casal Mira-sol 

o Creació d’un parc per a patinets i bicicletes 

o Remodelar les butaques del Teatre del Casal de Mira-sol 

- PERSONES – 1.2 Fomentar la diversitat d’activitats per als diferents col·lectius 

o Cicle de cinema al Casal de Mira-sol 

o Activitats familiars i per totes les edats 

o Lleure per a persones amb diversitat funcional 

o Activitats i debats per joves i difondre els espais del barri per a joves  

- PERSONES – 1.3 Impulsar projectes per a la gent gran 

o Tallers per a la gent gran de memòria, creació i moviment 

o Bancs per la gent gran i potencia espais de trobada 

- PERSONES – 1.4 Incentivar projectes i activitats al barri i donar suport al teixit associatiu 

o Festival cultural amb les entitats del barri  

o Pantalles per difondre les activitats que es realitzen al barri 

- PERSONES – 1.5 Potenciar la igualtat de gènere i les accions amb perspectiva de gènere 
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o Formació per reduir estereotips de gènere a les escoles 

o Jornada de promoció de l’esport femení  

- CIUTAT –  2.1 Generar espais públics de convivència i joc, inclusius, nets i segurs  

o Aparells gimnàstics a Mas Gener  

o Lavabos públics als parcs 

o Pèrgoles a la Plaça Doctor Pila 

o Enjardinament dels voltants del CAP Can Mates 

o Renovar el parc infantil de la pista de Mas Gener 

o Millorar dels parterres de la Rambla del Baixador  

o Millorar l’accessibilitat d’un pont del Parc del Turó de Can Mates  

- CIUTAT -  2.2 Promoure el comerç de proximitat i projectes de l’economia social, solidària i sostenible 

o Accions per promoure un mercadet de pagès de productes de proximitat  

o Accions per impulsar la creació d’una cooperativa de consum 

- CIUTAT – 2.3 Impulsar mesures per a l’accés a l’habitatge i augmentar el parc d’habitatge públic 

o De moment no hi ha cap propostes. S’ha de seguir treballant.  

- PLANETA – 3.1 Apostar per la mobilitat accessible, sostenible i inclusiva 

o Accés a la Llacuna dels Alous  

o Connexió del carril bici HGC amb el Tanatori  

o Carril bici de Mas Gener al camp de futbol i el Casal de Mira-sol 

o Ombra a la pujada de l’Estació de Mira-sol al Mira-sol centre 

- PLANETA – 3.2 Promoure energies renovables, millora de l’eficiència energètica i gestió de residus 

o Punt de càrrega elèctrica per a cotxes i motos  

o Millorar l’eficiència energètica als equipament 

o Introduir òlibes per a la biodiversitat i el  control de rates 

- PLANETA – 3.3 Fomentar la rehabilitació i mesures per a l’eficiència energètica  

o Assessorament per als ajuts en pobresa energètica  

 

La Sra. Marina Casals fa un breu resum dels projectes de lliure disposició del passat any, al 2020 només hi havia 

partida d’ordinari. S’ha fet un programa d’activitats molt ampli que s’ha anat programant des de la primavera 

fins a final d’any  juny, en conjunt han participat 471 persones. a desembre del 2020 s’han realitzat 21 activitats 

i formacions on-line, amb un total de participació de 471 persones. Per altre banda del 2019 s’han executat tot 

els projectes excepte un, que és el projecte de la passarel·la sobre la riera de Can Cabassa.  S’estan estudiant 

les opcions que siguin viables per anar sobre segur alhora de presentar el projecte a l’ACA. S’han fet gestions 

per registrar la parcel·la.  

 

 

6.  Informació del Consell de Ciutat i grups de treball del Consell de Barri. 

El Sr. Albert Mallol explica, que al novembre es va constituir el Consell de Ciutat, li dona la paraula al 

representant del Consell de Barri, Xavier Barbany.  Sr. Barbany comenta que el Consell de Ciutat del dia 17 de 

novembre, va ser un Consell molt nombrós, i fa una breu explicació de com va anar. Creu que el Consell de Ciutat 

s’hauria de reunir més de 2 cops a l’any.  Proposa distribuir còpies de les actes de la reunió perquè tothom tingui 

la informació.  

Sr. Marco Simarro, informa que el 16 de febrer hi ha una pròxima sessió de Consell de Ciutat, i se’n vol fer un 

altre abans de vacances, s’intentarà fer sessions més sovint. Comenta que hi ha una proposta d’habilitar espais 

de treballs més temàtics, un total de 5 espais on hi assistiran els regidors de l’àmbit que pertoqui. Totes les 
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persones membres del Consell de Ciutat estan convocades i si hi ha gent interessada mes enllà del consell 

també hi poden assistir.  

 

El tècnic de Participació Ciutadana, Albert Mallol, fa un recordatori dels grups de treball que s’ha fet des del 

darrer Consell.  

- 17/11/2020 – Sessió de constitució del Consell de Ciutat, amb la representació del Consell de Barri de 

Mira-sol, Xavier Barbany 

 

- 13/07/2020 – Reunió Plaça Dr. Pila. El tema dels fums ja està solucionat. Més controls policials pels 

sorolls. 

- 15/07/2020  - Reunió Pista Mas Gener. Informe negatiu ACA. 

- 23/07/2020 – Reunió Plaça Dr. Pila. El tema de les llicències es comentaran en el pròxim grup de treball. 

 

- 16/07/2020 – Grup de treball de Qualitat Urbana.  

- 28/09/2020 – Consell d’entitats, anunciar quin seria el programa de treballa del Consell en tot el curs. 

- 20/10/2020 – Grup de treball d’urbanisme.  

o Fa un resum dels temes tractats, i explica calendari previst sobre el complex esportiu: 

� Gener de 2021: aprovació municipal del text refós del planejament 

� Abril de 2021: aprovació inicial del projecte 

� Juliol de 2021: aprovació definitiva del projecte 

� Maig de 2021: inici de la licitació de les obres 

� Novembre de 2021: adjudicació de les obres  

� Gener de 2022: inici de les obres  

� Maig de 2023: final de les obres 

� Juny de 2023: posada en funcionament  

 

Afegeix que per iniciar la tramitació del projecte cal que el departament d’Educació de la Generalitat aprovi 

el conveni. Aquest calendari es vàlid per la 1ª i 2ª fase del pressupost.  

 

- 05/11/2020 – Grup de treball de Qualitat urbana i Mobilitat  

o Qualitat urbana: 

� Modificació de l’espai de socialització gossos. 

� Actuacions fetes a l’estiu i tardor al barri.  

� Voreres Can Mates en mal estat. 

� Seguretat al teatre del Casal.  

o Mobilitat : 

� La modificació dels carrers amb sentit únic, s’ha retardat per la pandèmia. 

� El projecte del carril bici i pacificació al carrer Jose Irla, ja s’ha fet. 

� S’ha fet intervenció al carrer Pere Ferrer, l’1 de març es farà la vitalització del carrer. 

S’han acabat les obres de la cuina de l’escola, i s’ha de fer la inauguració.  

� L’actuació a l’aparcament de Can Cabassa ja s’ha fet. 

 

- 10/12/2020 – Grup de treball de Seguretat  

o Sobre els delictes comenta que el cap dels Mossos van explicar que l’any 2020 a Mira-sol han 

baixat  tots  els tipus de delictes, excepte els robatoris a l’interior de vehicles.  
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o Velocitat alta dels patinets elèctric. La policia va explicar que hi ha en fase d’aprovació una 

ordenança per regular-ho. 

o Seguretat parades bus, posar més il·luminació, la Policia local té previst posar en 

funcionament aquest any una aplicació mòbil per avisar la policia en cas d’emergència, així 

no caldria posar els botons del pànic. 

o Controls bars Can Cabassa, es reforçarà la vigilància.  

 

 

7. Precs i preguntes. 

 

La presidenta obre el torn de Precs i preguntes. Puntualitza que cap intervenció del Consell cau en sac buit, 

totes són recollides i estudiades.  

 

- El Sr. Xavier Barbany, vol saber quina es la posició de l’ equip de Govern sobre el tema de l’Hospital de 

referència, ja que un partit ha recuperat la proposta en aquesta campanya. 

També afegeix que no s’hauria de publicar el butlletí del Consell de Barri sense convocar abans als 

vocals que es van assignar en el seu moment.  

La Sra. Pilar Gorina respon que farà consulta al govern sobre l’Hospital de referència i  sobre el butlletí, 

s’ha d’activar de cara a les pròximes edicions.  

- La Sra. Magalí Robin, comenta que va posar en el xat del Consell  que els vehicles aparquen sobre les 

voreres i estan molt malmeses. També exposa el problema d’un veí  de la riera de Can Cabassa que té 

problemes amb el jardí des que va ploure.  La Sra. Pilar Gorina respon que va molt bé posar-ho al xat i 

que la situació  ha millorat.  El tema del problema amb el jardí del veí, ho va passar a Urbanisme i em 

consta que ho miraven.  Convé que aquests dos veïns es posin en contacte directament amb Urbanisme 

en ser uns temes molt concrets de la seva vivenda.  

- El Sr. Pep Ordóñez, diu que han construït molt edificis nous a Can Mates, hi ha molts més veïns i la 

recollida de escombraries no s’ha reforçat i és insuficient. Demana que s’incrementi la recollida o  que 

es posin més contenidors.  La Sra. Pilar Gorina respon que en la renovació del contracte de recollida de 

residus caldrà fer una ampliació del servei amb les noves necessitats de la ciutat. De tota manera 

durant la pandèmia es van fer serveis extres. Recorda que s’ha fet la campanya de voluminosos i cal ser 

molt responsable en seguir les instruccions. A Mira-sol ens toca els dimarts. 

- El Sr. Jose Miguel García vol saber si hi ha algun projecte de l’Ajuntament per eliminar la vespa asiàtica, 

ja que hi ha tres nius secundaris a la riera de Can Cabassa. Planteja un altre tema sobre la senyalització 

que hi ha en la zona del pont d’accés accés a l’aparcament del Centre Comercial,  transversalment 

creua un carril bici que ve de Cal Ganxet, just a l’entrada de l’aparcament està senyalitzat per a vianants 

i no es veu prou, tampoc hi ha pas per les bicicletes. Proposa si es podria senyalitzar millor perquè 

cadascú sàpiga per on ha d’anar i minimitzar riscos. La Sra. Pilar Gorina demana  que informi de la 

ubicació  exacta dels nius de vespa i creu que la campanya està prevista per més endavant. I el tema 

de la senyalització de l’accés al Centre Comercial es passarà a la regidoria de Mobilitat.  

- El Sr. Ferran Blanch, pregunta si hi ha solució per que no surti la brossa de les papereres quan fa vent. 

La Sra. Pilar Gorina respon que han arribat algunes reclamacions de veïns per el mateix tema, des de 

Serveis Urbans han comunicat que la recollida es fa més sovint quan hi ha ventades. De moment no 

s’ha trobat solució però s’està estudiant possibilitats. És una demanda que es fa a  tota la ciutat.  

- En el passeig del Nard amb Avinguda Can Cabassa també hi ha un altre niu. Es passarà a plagues.  

 

 



 

9 

 

 

Finalització de la sessió 

 

La presidenta Pilar Gorina agraeix  l’assistència a tothom, i desig de retrobar-se al casal. Recorda que no s’ha 

d’esperar al proper consell per comunicar les  incidències.  

 

 

 

La presidenta aixeca la sessió a les 19:53 hores, de la qual s’ estén aquesta acta 
 
 


